
Herefordklubb Väst    PROTOKOLL 
Årsmöte     2015-07-04 
 
     

Plats: Högsäters Pub & Café 
           Högsäter  
 
Närvarande: 

    16 medlemmar  
 
 
 
§ 1 Mötet öppnas 
Ordförande Hanna Johansson hälsade välkommen.  
 
§ 2 Val av mötesordförande 
Roland Jansson valdes att vara ordförande för årsmötet. 
 
§ 3 Val av mötessekreterare och pressreferent 
Eva Broberg valdes att vara protokollförare och Hanna Johansson valdes till pressreferent. 
 
§ 4 Val av protokollsjusterare 
Margareta Håkansson och Helena Dahlqvist valdes att jämte ordförande justera dagens 
protokoll. 
 
§ 5 Dagordning 
Årsmötet beslutade godkänna föreslagen dagordning. 
Ett tillägg gjordes under punkten övrigt. Tillägget gäller formerna för kallelse och uppbörd av 
medlemsavgifter. 
 
§ 6 
Mötets behöriga utlysande 
Mötet beslöt att godkänna kallelsen som skett genom personligt brev, e-post och 
kallelse/inbjudan utlagd på Svenska Herefordföreningens hemsida. 
 
§ 7 Fastställande av röstlängd 
Mötet beslöt att låta frågan vila till dess att ett behov av röstlängd uppstår. 
 
§ 8 Verksamhetsberättelse 2014 
Verksamhetsberättelsen lästes upp och lades till handlingarna. Bilaga 1.  
 

Verksamhetsberätte
lse 2014.pdf  

 
§ 9 Ekonomisk rapport för 2014 
Kassör Lars-Göran Svensson föredrog bokslutet. Ingående balans år 2014 var 10 028:50:-.  
Och utgående balans 6 981:50:-. Årets resultat visar således ett minusresultat med -3 047:- 
Bokslutet, bilaga 2, lades till handlingarna. 
 

Bokslut 2014 sid 
1.pdf

Bokslut 2014 sid 
2.pdf  

 
 



§ 10 Revisorernas berättelse 
Revisorerna hade inget ett erinra mot förvaltningen år 2014 och tillstyrkte att styrelsen 
beviljas ansvarfrihet för året. 
Revisionsberättelsen, bilaga 3, lades till handlingarna. 
 

Revisionsberättelse 
2014.pdf  

 
§ 11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2014. 
 
§ 12 Stadgar- beslut om stadgeändring  
 Årsmötet 2014 beslutade att ändra stadgarna, § 8.  
 
Förslag till ny lydelse är:  
Klubbens ordinarie årsmöte skall hållas innan juli månads utgång. 
Medlemmarna skall kallas skriftligen senast 14 dagar innan mötet. 
 
Årsmötet beslutade i enlighet med förslaget, bilaga 4. 
 

Stadgar, nya 
2015.pdf  

 
Detta beslut var det andra i frågan om stadgeändring vilket innebär att § 8 i stadgarna nu är 
ändrade 
 
§ 13 Beslut om medlemsavgift för år 2016  
Beslutades att medlemsavgiften för år 2016 ska vara oförändrad, 150 kr/person.  
 
§ 14 Val av 2 ledamöter till styrelsen 
Valberedningen föreslog omval i 2 år på de två ledamöter som står i tur att avgå.  
Mötets beslut; 
Omval för 2 år, Eva Broberg och Daniel Jansson 
 
Kvarstår i ytterligare 1 år gör: Hanna Johansson, Lars-Göran Svensson och Robert Skoglund 
 
§ 15 Val av ersättare i styrelsen 
Mötet beslutade att inte välja någon att vara ersättare i styrelsen. 
 
§ 16 Val av ordförande  
Mötet beslutade att välja Hanna Johansson att vara klubbens ordförande ännu 1 år d.v.s. fram 
till årsmötet år 2016. 
 
§ 17 Val av revisorer 
Valberedningen föreslog omval för 1 år på Christer Håkansson och Arne Broberg 
Mötet beslutade enligt förslaget.  
 
§ 18 Val av ersättare för revisorer 
Även här föreslog valberedningen omval på 1 år. 
Lars Dahlqvist valdes av mötet enligt förslag. 



§ 19 Val av firmatecknare 
Till att, var för sig, teckna Herefordklubb Väst firma valdes ordförande Hanna Johansson, 
630429-8588 och kassör Lars-Göran Svensson, 580902-3319. 
 
§ 20 Val av valberedning 
Mötet beslutade att välja Roland Jansson och GunBritt Dahlqvist, omval av båda, och göra ett 
nyval av Christer Håkansson till att vara valberedning.  
Roland Jansson valdes att vara sammankallande.  
 
§ 21 Verksamhetsplanering 2015-2016 
Styrelsen fick i uppdrag att undersöka möjligheten att; 

• göra gemensam resa till tjurauktionen på Gunnarp 2016, ev, tillsammans med andra 
föreningar. 

• göra resa till Danmark med besök på Moskaer Hereford och/eller utställningen 
Landskuet i Herning 

• göra uppföljning av utfordringsförsöket med Hereford på Götala 2014/2015. 
 

§ 22 Övrigt 
• Frågan om kallelse och uppbörd av medlemsavgifter väcktes på mötet. Det framkom 

att mötet förordar att kallelse och brev med anmodan att medlemsavgift skall göras 
separat via brev. Brev om att betala medlemsavgift kan då skickas i början av året. 

 
§ 23 Information 

• Roland Jansson rapporterade senaste nytt på avelsfronten bl.a. om att semintjurarna är 
testade för om de är homozygot pollade. 
 

§ 24 Avslutning 
Mötesordförande Roland överlämnade ordförandeskapet till Hanna Johansson som tackade 
för uppslutningen och förklarade mötet avslutat.  
 
 
 
 
 
……………………………………..  ………………………………………. 
Eva Broberg, sekreterare   Roland Jansson, mötesordförande 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
……………………………………….  ………………………………………… 
Helena Dahlqvist   Margareta Håkansson 


